

Arab Republic of Egypt
Ministry of Housing,
Utilities and Urban Communities
New Urban Communities Authority



جمهورية مصر العربية
وزارة الإسكان والمرافق والمجمعات العمرانية
هيئة المجتمعات العمرانية الجديدة

New Urban Communities Authority (NUCA)

يسر هيئة المجتمعات العمرانية الجديدة

is announcing the launch of
implementation and Operation of
five High Quality Bus Lines
in 6th of October and
Sheikh Zayed Cities

أن تعلن عن طرح إنشاء وتشغيل
خمسة خطوط أتوبيس ذات جودة عالية
في مدينتي ٦ أكتوبر والشيخ زايد

In a Public Tender according to the following conditions:

في مناقصة عامة بالشروط الآتية:

- Tender documents can be obtained from 6th of October City Agency towards the payment of (EGP 5000) «Only Five Thousands Egyptian Pounds» starting From Sunday 14/12/2014.
- Bids shall be submitted in two sealed Envelopes, one for the Technical Proposal and the other for the financial Proposal in the name of Mr. Eng. Chairman of the 6th Oct. City Agency no later than the date of the session of opening of the Envelopes of the Technical Proposals.
- A Bid Bond for an amount of (EGP 200000) «Only Two Hundred Thousands Egyptian Pounds» will be attached to the Envelope of the Technical Proposal. The winning bidder shall increase this amount to (EGP 2000000) (Only Two Million Egyptian Pounds) as a Performance Bond.
- Pre-tender meeting shall be held for enquiries and clarifications at noon on (Tuesday) 30/12/2014 at the 6th October City Agency headquarter.
- The session of opening the Envelopes of the Technical Proposals shall be held at noon on (Tuesday) 31/3/2015 at the 6th October City Agency headquarter.
- Technically successful candidates will be notified of the date of the opening of the Envelopes of the Financial Proposals in a later date.
- This tender is subject to provisions of Law 89/1998 on Tenders and Bids and Its Regulations and Amendments thereof.

* يتم الحصول على كراسة الشروط والمواصفات الفنية من مقر جهاز ٦ أكتوبر نظير سداد مبلغ (٥٠٠٠ ج) « فقط خمسة آلاف جنيه مصري » اعتبارا من يوم الأحد الموافق ٢٠١٤/١٢/١٤.

* يقدم العطاء بمقر الجهاز في مظروفين مغلقين أحدهما للعرض الفني والآخر للعرض المالي باسم السيد المهندس / رئيس جهاز مدينة ٦ أكتوبر في موعد غايته جلسة فتح المظاريف الفنية.

* يرفق بالمظروف الفني تأمين ابتدائي قدره (٢٠٠٠٠٠ ج) « فقط مائتي ألف جنيه مصري » يزداد الى (٢٠٠٠٠٠٠ ج) « فقط مليوني جنيه مصري » في حالة الرسوكتأمين نهائي.

* تعقد جلسة الاستفسارات يوم (الثلاثاء) الموافق ٢٠١٤/١٢/٣٠ الساعة الثانية عشرة ظهرا بمقر الجهاز.

* تعقد جلسة فتح المظاريف الفنية يوم (الثلاثاء) الموافق ٢٠١٥/٣/٣١ الساعة الثانية عشرة ظهرا بمقر الجهاز.

* سيتم إخطار المقبولين فنيا بموعد فتح المظاريف المالية في موعد لاحق.

* تخضع هذه المناقصة لأحكام القانون رقم (٨٩) لسنة ١٩٩٨ ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.

website
www.newcities.gov.eg

* الموقع الخاص بالهيئة
www.newcities.gov.eg

With the compliments of NUCA

مع تحيات هيئة المجتمعات العمرانية الجديدة